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Abstract (en)
A high-voltage circuit breaker (10) filled with insulating gas, comprises 2 oppositely-arranged arcing contacts (15), surrounded by an insulating
nozzle (20); 2 oppositely-arranged main contacts (16), outside of the insulating nozzle, each oppositely-arranged main contact being assigned to
one of the arcing contacts; and diverting device (50) to divert an insulating gas flow (27) from a region between the 2 arcing contacts. The diverting
device includes mechanism to divert insulating gas from the insulating gas flow that is diverted from the region between the 2 arcing contacts. High-
voltage circuit breaker (10) filled with insulating gas, comprises 2 oppositely-arranged arcing contacts (15), surrounded by insulating nozzle (20); 2
oppositely-arranged main contacts (16), outside of the insulating nozzle, each oppositely-arranged main contact being assigned to one of the arcing
contacts; and diverting device (50) to divert an insulating gas flow (27) from a region between the 2 arcing contacts. A respective insulating gas flow
is conducted outside of the insulating nozzle from both directions in a direction toward the main contacts. The diverting device includes mechanism
to divert insulating gas from the insulating gas flow that is diverted from the region between the 2 arcing contacts, such that the 2 insulating gas
flows flowing in both directions toward the main contacts have approximately the same effect on the insulating gas flowing in the region of the 2 main
contacts, thus preventing the insulating gas present in this region from being displaced.

Abstract (de)
Es wird ein Hochspannungsleistungsschalter (10) beschrieben, der zwei einander gegenüberstehende Abbrandkontakte (15, 17) aufweist, die von
einer Isolierstoffdüse (20) umgeben sind. Weiterhin sind zwei außerhalb der Isolierstoffdüse (20) einander gegenüberstehende Hauptstromkontakte
(16, 18) vorhanden, von denen jeder einem der beiden Abbrandkontakte (15, 17) zugeordnet ist. Der Hochspannungsleistungsschalter (10) ist
mit Mitteln zur Ableitung einer Isoliergasströmung (27, 28) aus dem Bereich zwischen den beiden Abbrandkontakten (15, 17) versehen, wobei
jeweils eine Isoliergasströmung (39, 47) außerhalb der Isolierstoffdüse (20) aus beiden Richtungen in Richtung zu den Hauptstromkontakten (16,
18) geleitet ist. Es ist eine Abzweigvorrichtung (50) vorgesehen, die derart mit Mitteln zum Abzweigen von Isoliergas aus der aus dem Bereich
zwischen den beiden Abbrandkontakten (15, 17) abgeleiteten Isoliergasströmung (27, 28) versehen ist, dass die beiden in Richtung zu den
Hauptstromkontakten (16, 18) strömenden Isoliergasströmungen (39, 47) eine etwa gleich große Einwirkung auf das etwa im Bereich der beiden
Hauptstromkontakte (16, 18) vorhandene Isoliergas haben, so dass das Isoliergas in diesem Bereich im wesentlichen nicht verschoben wird.
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